
 
Valtuutettu Jari Pulkkisen ym. valtuutettujen aloite frisbeegolfin harrastamisesta sisätiloissa 
talvikaudella 
 
Kaupunginvaltuusto 10.10.2022 § 120  
  
 Valtuutettu Jari Pulkkinen jätti seuraavan aloitteen: 

 
”Pyydämme selvittämään liikuntarajoitteisten mahdollisuudesta käyttää 
sisätiloja, frisbeegolfin harrastamiseen talvikaudella. 
 
Talvikäytössä esim. Kerttulan liikuntahallissa voisi olla muutama 
kevytversio frisbeegolfin käyttöön tarkoitettuja koreja, näin innostus säilyisi 
myös talven yli ja edistäisi mielekästä elämää harrastuksien parissa. 
 
Hienoa on, että Kerttulassa on jo huomioitu frisbeegolf koreja, niin että 
liikuntarajoitteiset on huomioitu, tämä on myös hyvää mainosta Raisiolle 
myös valtakunnallisesti. 
 
KD:n valtuustoryhmä: Jari Pulkkinen 
 
Jukka Rantala Hans Våg 
Emma Lindqvist Eveliina Tyyskänen 
Harri Seikola  Aleksi Suro” 

    
    
Päätös Aloite merkittiin pöytäkirjaan ja lähetettiin kaupunginhallitukselle 

valmisteltavaksi. 
 
 
Kaupunginhallitus 17.10.2022 § 352  
  
Esittelijä Kaupunginjohtaja Eero Vainio 

 
Päätösehdotus Kaupunginhallitus lähettää valtuustoaloitteen vapaa-aikalautakunnan 

valmisteltavaksi. 
 

Päätös Päätösehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
 
Vapaa-aikalautakunta 29.11.2022 § 124  
  
 Valmistelija: liikunta- ja nuorisotoimenjohtaja Karita Toivonen, 

etunimi.sukunimi(at)raisio.fi 
 

 Liikunta- ja nuorisopalveluilla on siirrettäviä frisbeegolfkoreja kolme 
kappaletta nuorisokeskus Nopassa. Korit ovat raisiolaisten 
yhdistystoimijoiden lainattavissa ennakkovarauksella uuden Timmi-
varausjärjestelmän kautta maksutta vuoden 2023 alusta alkaen.  

 
 Korien käyttäjien tulee hakea itselleen salivuoro Kerttulan liikuntahallin 

henkilökunnan kautta. Näin henkilökunta pystyy ennakoimaan salit, jossa 
frisbeegolfkiekkojen heittäminen on mahdollista siten, että harrastus ei riko 
salia sekä liikuntatila on käyttäjien saavutettavissa.  

 Esteettömiä liikuntasaleja Raisiossa on Kerttulan liikuntahallin lisäksi 
Kaanaan sekä Friisilän koulujen liikuntasalit sekä Kauppaoppilaitoksen 
liikuntasali, joka sijaitsee nuorisokeskus Nopan välittömässä 
läheisyydessä. 
 



Esittelijä Sivistysjohtaja Leena Laakso 
 

Päätösehdotus Vapaa-aikalautakunta antaa valtuustoaloitteeseen edellä olevan 
vastauksen. 
 

Päätös Päätösehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
 
Kaupunginhallitus 12.12.2022 § 431    
1804/12.04.01/2022    
  
Esittelijä Kaupunginjohtaja Eero Vainio 

 
Päätösehdotus Kaupunginhallitus ehdottaa valtuustolle, että valtuusto merkitsee 

aloitteeseen annetun vastauksen tiedoksi ja toteaa aloitteen 
loppuunkäsitellyksi. 
 

Päätös Päätösehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
Sivistysjohtaja Leena Laakso poistui kokouksesta tämän asian käsittelyn 
jälkeen klo 19.00. 


